

# SOURATE 110

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

MASJID TUCSON

United Submitters International

[www.masjiduntucson.org](http://www.masjiduntucson.org)

## Sourate 110 : Le Triomphe (Al-Nassr)

[Dernière sourate révélée]\*

Au nom de Dieu, le Plus Gracieux, le Plus Miséricordieux.

1. Quand vient le triomphe de Dieu, et la victoire.
2. Vous verrez les gens embrassant la religion de DIEU, en masses.
3. Vous devrez glorifier et louer votre Seigneur, et L'implorer pour le pardon. Il est le Rédempteur.

### NOTES

110 : 1 – 3 Cette dernière sourate, chronologiquement, se compose de 19 mots arabes (voir 96 : 1), et le premier verset se compose de 19 lettres. Ceci indique que cette génération de croyants atteindra la victoire promise. La Soumission (le vrai Islam) l'emportera dans le monde entier (48 : 28)

## Sura 110: Triumph (Al-Nassr)

[Last Sura Revealed]\*

In the name of God, Most Gracious, Most Merciful

1. When triumph comes from GOD, and victory.
2. You will see the people embracing GOD's religion in throngs.
3. You shall glorify and praise your Lord, and implore Him for forgiveness. He is the Redeemer.

### NOTES

110:1-3 This last sura, chronologically, consists of 19 Arabic words (see 96:1), and the first verse consists of 19 letters. This indicates that this generation of believers shall attain the promised victory. Submission (true Islam) will prevail throughout the world (48:28).